
Протокол №1 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

7 вересня 2023 року                                                           м. Коломия 

 

Присутні: 16 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Мар’яна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Обговорення питань довиборів в студентську раду коледжу. 
2. Затвердження плану роботи студентської ради на 2023-2024 н.р. 
3. Обговорення роботи волонтерського сектору. 
4. Про організацію концерту до дня вчителя. 
5. Обговорення питання підготовки заходів до Дня захисників та захисниць 

України.  
6. Форми організації навчально-виховного процесу з 1 вересня 2023 року. 

 

1. Обговорення питань довиборів в студентську раду коледжу. 
СЛУХАЛИ:  заступника директора з виховної роботи Уляну 
Федоранчак, яка повідомила, що в даний час в складі студентської ради 
не повна комплектація секторів, та немає голови студради. Зосередила 
увагу на тому, що потрібно з відповідальністю підійти до вибору 
кандидатів в студентську раду, адже ефективність діяльності ради 
залежить від якісного складу учасників. 
УХВАЛИЛИ: провести конференцію діючої студентської ради для 
бажаючих вступити до самоврядування. 
 

2. Затвердження плану роботи студентської ради на 2023-2024 н.р. 
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка ознайомила присутніх зі змістом 
плану, який розроблений відповідно до традиційних свят та основних 
заходів. 
УХВАЛИЛИ: затвердити план роботи на 2023-2024 н.р. 

3.  Обговорення роботи волонтерського сектору.  
СЛУХАЛИ: Владислава Кащука, який нагадав усім про війну в країні, 
про активне долучення до різного рівня акцій, заходів актуальних на 
сьогодні. 



УХВАЛИЛИ: продовжити активну роботу студентській раді, та 
співпрацю з профспілковим колективом.

4. Про організацію концерту до дня працівника освіти , та заходів до 
дня Захисника України.
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка повідомила що цього року свята 
трішки зміщені, у зв’язку з поміняним церковним календарем. Наш 
навчальний заклад подав заявку на участь у міському конкурсі «Строєвої 
пісні» який відбудеться 1 жовтня. Організацію вітань до дня працівника 
освіти доручити культурно-масовому сектору.
УХВАЛИЛИ: культурно-масовому сектору взяти на себе питання 
організації заходів.

5. Форми організації навчально-виховного процесу з 1 вересня 2023 
року.
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка повідомила, що потрібно рішення 
адміністративної ради про змішаний формат навчання:
- переважна більшість студентських груп виходять на очне навчання;
- для отримання можливостей навчатись на дистанційній формі 

навчання студенти (чи їх батьки) пишуть заяву на імя директора 
коледжу, списки щодо форм навчання формують завідувач відділення.

УХВАЛИЛИ: погодити змішану форму навчання.

Заступник голови студради,^йг^./Хх Владислав Кащук

Секретар < gzz/s______ Мар’яна Ткачук
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